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 PORA Blok Ruimte 
Verslag vergadering 2 december 2015 

 
Locatie: Zwembad De Beeck, Molenweidtje 2, Bergen 
 
Aanvang:   08.30 – 12.05 uur 
 
Deelnemers: 
Victor Kloos                        Gemeente Alkmaar, EZ/T&R 
Anjo van de Ven Gemeente Alkmaar, RO, Cultuur 
Elly Konijn - Vermaas  Gemeente Alkmaar, Wonen 
Jan Nagengast Gemeente Alkmaar, V&V, Duurzaamheid 
 
Peter van Huissteden Gemeente Bergen, V&V, Wonen 
Odile Rasch Gemeente Bergen, EZ/T&R (ook cultuur), Duurzaamheid 
Rob Zeeman Gemeente Bergen, RO 
Jan Mesu Gemeente Bergen, Jeugd, Wmo, Onderwijs 
 
Esther Hollenberg Gemeente Castricum, RO, Wonen 
Hilbrand Klijnstra Gemeente Castricum, EZ/T&R 
Ans Pelzer                           Gemeente Castricum, Cultuur, Duurzaamheid 
 
Gido Oude Kotte                  Gemeente Heerhugowaard, RO, Wonen 
Monique Stam-de Nijs Gemeente Heerhugowaard, V&V, EZ/T&R, Duurzaamheid 
Carolien van Diemen Gemeente Heerhugowaard, Jeugd, Onderwijs 
 
Jan Piet Beers Gemeente Langedijk, RO, EZ/T&R (ook cultuur), Wonen 
Bert Fintelman Gemeente Langedijk, Duurzaamheid 
 
Karel Mens                 Gemeente Uitgeest, RO en V&V, Duurzaamheid 
Judie Kloosterman Gemeente Uitgeest, T&R, Wonen 
Antoine Tromp Gemeente Uigeest, Jeugd, Wmo, Onderwijs 
 
Thijs Pennink Ontwikkelingsbedrijf NHN, agendapunt 1 
Harold Ebels Gemeente Langedijk, agendapunt 3 
Melissa Roecoert Gemeente Alkmaar, agendapunt 3 
Corry Mynster Gemeente Heerhugowaard, agendapunt 3 
Elzelien Baggelaar Gemeente Alkmaar, agendapunt 8 
 
Liesbeth Aarts regiocoördinator RO en V&V 
Evert Willebrands regiocoördinator Wonen 
Annemieke Verburg regiosecretaris 
Marijke Meelissen notuliste 
 
Afwezig: 

Leo van Schoonhoven Gemeente Castricum, V&V, T&R 
Rob Opdam Gemeente Heiloo, RO en V&V, Wonen, Duurzaamheid 
Fred Dellemijn Gemeente Heiloo, EZ/T&R 
Jasper Nieuwenhuizen Gemeente Langedijk, V&V 
J.M. Zwarthoed     Gemeente Uitgeest, EZ 
 
Mariëlle Rademakers regiocoördinator Duurzaam 
Bianca Koopman regiocoördinator EZ / T&R 
Sandra de Boer regiocoördinator Algemeen 
 

 
Nr. Onderwerp Actie 

1. Presentatie Thijs Pennink: stand van zaken Ontwikkelingsbedrijf 

Thijs Pennink presenteert de stand van zaken. Ook het REON wordt hierin 

meegenomen. Het volgende kom aan de orde: 

 Evaluatie onderzoek 
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Het evaluatieonderzoek door Public Result wordt gedaan vanuit lerend 
perspectief. Dit moet leiden tot een visie hoe ONHN heeft bijgedragen aan 
de economische doelstellingen in NHN. 
De resultaten worden middels verschillende scenario’s geschetst en er 
worden aanbevelingen gedaan. Planning: resultaten van het onderzoek 
komen in de AVA van oktober 2016 ter besluitvorming. 

 Nieuwe website 
Nieuwe website van ONHN is per 1 december a.s. operationeel. De website 
leunt op 3 pijlers: 
1. ondernemersloket: wat speelt er, hoe kan het ONHN faciliteren (pro-
actief) + passief – doorverwijzen?  
2. Regiomarketing 
3. Vestigingsklimaat: ontwikkelingen Investa (katalysator Milena Olga). 

 Promotie 
Made in Holland. Er is een reeks brochures gemaakt door het ONHN. 
Onderwerpen: Data Centers, Energy innovation, Port of Den Helder, Seed 
Valley, Garden of Europe. Boodschap: wij hebben ruimte, op steenworp van 
Schiphol 

 Acquisitie 
Er zijn bedrijven nadrukkelijk aan het kijken naar de regio, vooral in zware 
milieucategorie 5. 

 Detailhandel 
Korte toelichting project Castricum. Eigenlijk moet je niet anders naar 
detailhandel kijken dan naar bedrijventerreinen of 
glastuinbouwconcentratiegebied. Onderlinge samenwerking ondernemers is 
randvoorwaarde om zaken voor elkaar te krijgen. 

 Rechtbank: deze blijft in Alkmaar 

 Portefeuille van ONHN is vol, ook vanwege de opdracht West-Friesland ter 
waarde van 1.5 ton. 

 

Vragen / Opmerkingen 

 

 Informatie gemeenteraden: hierover moet een politieke discussie worden 
gevoerd. Het advies is ervoor te zorgen dat het hanteerbaar is voor de 
gemeenteraden. Het bestuurlijke traject naar de gemeenteraden zal per 
gemeente verschillen. Het zou mooi zijn om dit in regionaal verband tot een 
richting te brengen. Er moet vooral worden gediscussieerd over 
samenwerking: hoe geven wij onze regionale samenwerking vorm? 

 Behouden bedrijven: de individuele bedrijfsstrategie kan niet worden 
beïnvloed. Wel is het mogelijk na te gaan wat een bedrijf wil. Dan ga je een 
overleg aan om te begeleiden. 

 Discussie A9 in relatie tot bedrijventerreinen: als het gaat om 
behoefteraming en de oplossing is de benadering: offensief het 
speerpuntenaanbod goed in de markt zetten en het uit de markt brengen 
van terreinen die niet toekomstbestendig zijn. 

 Odile Rasch merkt tenslotte op dat zij graag op de hoogte wordt gehouden 
van detailhandel. 

 

Het PORA neemt de presentatie voor kennisgeving aan. 

 

2.  Opening 

 Opening en welkom door Monique Stam. Afbericht ontvangen van Fred 
Dellemijn en Rob Opdam.  

 Mededelingen 
Odile Rasch vraagt naar de stand van zaken besluitvorming van de 
regionale toeristische visie in de eigen gemeente. Het blijkt dat de 
gemeenteraden hier verschillend in zitten. Sommige gemeenteraden nemen 
er kennis van, maar besluiten niet, andere besluiten wel. 
 besluitvorming in raden en uitvoeringsagenda per gemeente 
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Bergen: in Bergen ziet het er goed uit; het wordt volgende week 
besproken. 
Alkmaar: goedgekeurd, Kaeskoppenstad regionaal uitrollen. Alkmaar 
gaat dit agenderen. 
Castricum: voor kennisgeving aangenomen. 
Langedijk: goedgekeurd. 
Heerhugowaard: goedgekeurd. 
Heiloo: niet aanwezig. 
Uitgeest: niet aanwezig. 

 vooruitblik agenda 2016 
Bergen wil helderheid wat ons volgend jaar te doen staat vanuit de 
Regionale Toeristische Visie. Wat gaan wij in 2016 realiseren? Staan 
er nieuwe dingen op de agenda van de Regionale Toeristische Visie 
voor 2016? Dit wordt geagendeerd voor het PORA EZ van 6 januari. 
 

 Vaststelling agenda 
Agenda vastgesteld. 
 

 Ingekomen stukken 
T.k.n. gespreksverslag ambtelijke contactpersonen MRA 
In het gespreksverslag d.d. 17 november 2015 over aanhaken van NHN in 
MRA agenda staat te lezen hoe het gesprek verliep en welke 
aanknopingspunten er zijn voor de samenwerking met de MRA. 
Het PORA neemt hiervan kennis. 
 

3. Presentatie Economische visies 
5 gemeenten presenteren hun economische visies. 
 
Castricum (Hilbrand Klijnstra) 
Kwaliteitsimpuls economie Castricum 2013-2016 
Het is een interactief proces. 4 pijlers: bedrijfshuisvesting, werkgelegenheid, 
voorzieningen, Recreatie & Toerisme. Voor het Uitvoeringsprogramma bedraagt 
het budget 2,5 ton + de ondernemers moesten een bijdrage leveren. Dit is 
doorgezet naar 2016 met de focus op Toerisme. Er is behoefte aan 
hoogwaardige verblijfsaccommodaties. Locatie Landal lag niet dicht genoeg bij 
de kust. Kennemerduincamping probeert jaarrond accommodatie te leveren en 
zijn er uit met PWN (boomhutten etc.). Levert € 600.000 aan toeristenbelasting 
per jaar op. Van der Valk € 150.000. Strandexpoitanten willen met elkaar eigen 
marketing doen. Huis van Hilde (raming 30.000 bezoekers, tot nu toe al 40.000). 
Geen samenhang Huis van Hilde met de rest van Castricum. Daarom is de visie 
Stationsgebied in de maak. Focus doelgroep: gezinnen met kinderen. 
 
Langedijk (Harold Ebels) 
Economische visie Langedijk: Langedijk onderneemt 
Economische visie is in 2012 vastgesteld. Het is een klassiek document: op 
analyses programma maken (top down). Zeer interactief + participatief traject. 
Voorheen werd beleid gemaakt in ivoren toren.  
In de visie is Langedijk onderdeel van Seed Valley, heeft minder eenduidig 
economisch profiel, infra moeizaam. Resultaat uitvoeringsprogramma geschetst 
op korte, middel en lange termijn. In Langedijk is geen apart budget voor 
economie. Dit moet uit de gewone begroting een plek krijgen. Er is nog steeds 
doorlopend overleg met de ondernemers in aanscherping, actualisatie van het 
uitvoeringsprogramma. Resultaat visie op het gebied van agri: 3.3 hectare 
verkocht aan Boekel Waarland. 
 
Heiloo 
Structuurvisie 2030: koers in beeld (dient als kader) 
Heiloo is niet aanwezig. 
 
Alkmaar (Melissa Roecoert) 
Actieprogramma Economie 2015-2019 
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In september 2015 in de gemeenteraad vastgesteld. Pijlers: aantrekkelijk / 
ondernemend en innovatief / uitnodigend (om te ondernemen)  gemeente 
maakt het mogelijk (faciliterende houding tegenover werkgelegenheid en 
ondernemers (gemeente is smeerolie, excellent gastheer)). Programma’s 
werken gezamenlijk aan economische doelstellingen. Projectleiders en 
projectmanagers participeren nu in een stuurgroep. Zij geven focus en richting 
aan actieprogramma. Raad heeft concrete doelstellingen aangegeven en er is 
ook budget vanuit het ondernemersfonds. Het gaat om maximaal mogelijk ruimte 
bieden aan ondernemers. Volgend jaar wordt nieuw evenementenbeleid 
gemaakt, aansluiting retaildeal, focus op samenhang aanbrengen in een 
aantrekkelijk buitengebied. 
Stroomlijnen acquisitie met ONHN. Excellent gastheerschap: uitlijning sociaal en 
ondernemersloket: de gemeente heeft 500 “potentiële accountmanagers” in 
dienst. 
 
Vragen / opmerkingen 
 

 Merk Alkmaar: binnenstad staat onder druk. Met een aantal mensen wordt 
gewerkt aan het uitdragen van het merk Alkmaar; laten zien dat je binnen de 
politiek iets doet aan de leegstand. 

 Het woord regio ontbreekt in deze presentatie. 
Er is een regionale economische visie, een regionale toeristische visie, maar 
er is ook een visie gericht op Alkmaar Het heeft ook te maken met het 
cultuuraspect binnen Alkmaar zelf. Voor de actieplannen was extra geld 
nodig. Er moest aan locale acquisitie worden gedaan. In relatie tot de 
acquisitie NHN wordt dit als tegenstrijdig ervaren.  

 
Heerhugowaard (Corry Mynster) 
Strategisch kader economisch domein: Heerhugowaard onderneemt 
Er is geen Actieprogramma, maar een economische visie en van daaruit een 
uitvoeringsprogramma. Het overzicht moet eerst duidelijk zijn; in welke context 
zit je? Visie is ingestoken vanuit stip op de horizon en van daaruit terugwerken. 
De film ‘Heerhugowaard onderneemt’ wordt getoond. Er wordt ingezoomd op 4 
thema’s:  
1. positionering en legitimering 
2. visie op de totale stad 
3. samen op koers binnen de regio 
4. wat gaan wij in Heerhugowaard doen 
Er is samenhang van 3 domeinen: fysiek, sociaal, economisch. Doel: te komen 

tot een vitale stad, toekomstbestendig en welvarend. Stip aan de horizon: de 

kinderen die nu in Heerhugowaard wonen, vinden dit later een interessante plek 

om te blijven wonen en zoeken vanuit daar werk. Lokale parels: maakindustrie, 

duurzaamheid, zorg. Ambitie: flexibele verstedelijking. Het was een interactief 

proces, geen papier maar een film. 

4. Planning besluitvorming financiering 2017 DMO Holland boven Amsterdam 
Er is een ambtelijk voorstel aangeboden, maar bestaat onduidelijkheid over de 
ambtelijke ondersteuningsstructuur. De financiering is niet opgenomen in het 
collegevoorstel, omdat de middelen gelijk blijven aan die in 2015. Er wordt voor 
2016 niets extra’s gevraagd. 
Heerhugowaard vraagt geen toeristenbelasting. Heerhugowaard ondersteunt het 
om met de ondernemers aan de gang te gaan en daar blijft het bij. 
Odile Rasch gaat na waar de onduidelijkheid in de voorbereiding vandaan is 
gekomen en hoe die op te lossen.  
Het PORA neemt kennis van de planning. 
 

 

 

 

 

 

 

Odile Rasch 

5. Sluiting Velsertunnel i.r.t. uitspraak president-directeur over mogelijk te 
kort aan materieel NS 
Op het regioberaad CDA en tijdens de begrotingsbehandeling in Alkmaar kwam 
de sluiting van de Velsertunnel in beeld. De president-directeur van de NS heeft 
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aangegeven volgend jaar mogelijk onvoldoende materieel te hebben in de spits. 
De gemeente Alkmaar vraagt om hierover een brief te sturen naar de NS. 
Het PORA wordt gevraagd akkoord te gaan met verzending van een brief aan de 
NS. 
 
Vraag is: op welke wijze moeten wij een signaal afgeven? Hoe gaan wij om met 
de mededeling? Is de brief de meest effectieve methode om de NS aan tafel te 
krijgen of is er nog een ander platform.  
Het gaat er nu om een signaal te geven: het is een kans voor de NS reizigers in 
deze regio aan zich te binden. Het tekort aan materieel moet zich niet 
uitspreiden over onze omgeving. Alkmaar heeft het verzoek van de 
gemeenteraad gekregen hieraan iets te doen. Misschien helpt het om namens 
de regio een brief te versturen. 
 
Het PORA V&V gaat akkoord met verzending van een brief aan de NS met als 
toevoeging dat de regio Alkmaar op korte termijn graag in overleg met de NS 
wenst te gaan (Peter van Huissteden). 
Alkmaar pakt de communicatie (persbericht) op. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Regiocoördinator 

V&V 

Wouter Kraakman 

6. Infrastructurele opgaven in de HAL regio 
Opiniërend en toelichting door Jasper Nieuwenhuizen. 
Vragen: 
1. wil de regio dit gezamenlijk op gaan pakken? 
2. zo ja, dan vraagt het PORA V&V de regiowerkgroep een voorstel voor te 

bereiden met een plan van aanpak en 
3. dit vervolgens uit te werken met bijbehorende inzet en kosten. 

 

Monique Stam geeft, wegens afwezigheid van Jasper Nieuwenhuizen, een 

toelichting. 

De gemeente Bergen vindt het lastig hier vol voor te gaan, omdat er al andere 

projecten lopen. 

T.a.v.: 

1.  Ongeacht onvoldoende geld hiervoor (voor A8-A9 is € 50 miljoen te kort), 
gaat de regio dit gezamenlijk oppakken. Het stoort dat er ad-hoc reparaties 
zijn aan het wegennet. We moeten met zijn allen een visie neerleggen met 
hierin genoemd wat er moet gebeuren. Vraag hierbij is: is het de moeite 
waard dit gezamenlijk op te pakken richting de provincie? We moeten meer 
naar het algemene netwerk kijken waar de N242 als rode draad doorheen 
loopt. De werkgroep wordt gevraagd dit nader uit te werken. Over de bijlage 
zijn gemengde gevoelens. Deze is geen goede basis voor het ambtelijk 
voorstel. 

2. Het PORA V&V vraagt de regiowerkgroep een voorstel voor te bereiden met 
een plan van aanpak en 

3. dit vervolgens uit te werken met bijbehorende inzet en kosten. 
 

 

7. Mededelingen 
 
Judie Kloosterman en Karel Mens zijn de nieuwe wethouders van Uitgeest en 
sluiten tussentijds aan bij het portefeuillehoudersoverleg en daarom wordt er een 
voorstelrondje gehouden. 

 Brief RPW: alle colleges hebben een brief gekregen van de RPW met het 
verzoek om overleg met het bestuur. Heeft elke gemeente deze brief 
ontvangen en kan dit regionaal worden opgepakt? 
Bergen: er is angst voor te veel categorie 1 huurwoningen. Deze angst is niet 
reëel, omdat er genoeg verordeningen vanuit rijkswege zijn die aangeven dat 
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er voldoende categorie 1 huurwoningen zijn. Dat maakt een regionaal 
gesprek lastig. Bergen wil het RPW wel horen. 
Bij de gemeente Heerhugowaard is de RPW in de commissie geweest om dit 
punt toe te lichten. Heerhugowaard wil gezamenlijk met Woonwaard in 
gesprek gaan met het RPW in het kader van de regionale woonvisie.  
In februari wordt het RPW in het PORA Wonen uitgenodigd in het bredere 
kader van de regionale woonvisie en de opnieuw op te stellen RAP, samen 
met Woonwaard. 

 Regionaal Actie Programma (RAP) 
Provincie vindt dat er een volwaardige RAP met regionale afstemming moet 
komen en geen ‘RAP Light’ of ’RAP Medium’. André van Eijk van de provincie 
NH zal worden gevraagd in het eerstvolgende PORA aanwezig zijn om de 
ideeën van de provincie toe te lichten. Peter van Huissteden vraagt of wij een 
offerte kunnen aanvragen bij een bureau voor het schrijven van een RAP en 
of Bergen subsidie kan aanvragen bij het Woonfonds, bij voorkeur dit jaar nog 
aangezien de subsidie dit jaar nog 80% is en volgend jaar 50%. Het PORA 
gaat hiermee akkoord. 
 

8. Stand van zaken huisvesting vergunninghouders 
Elly Konijn informeert het PORA n.a.v. de extra ledenvergadering VNG d.d. 29 
november over de bijzondere ledenraadpleging over het punt de huisvesting van 
vergunninghouders. Er is een verzoek vanuit het VNG om voor18 december een 
mening te geven. Voorstel is om vanuit de Stuurgroep Vergunninghouders 
richting de colleges met een overzicht en advies te komen en dit regionaal af te 
stemmen t.b.v. de ledenraadpleging vanuit de VNG aangaande de huisvesting 
vergunninghouders.  
Bert Fintelman vraagt naar de stand van zaken van de ledenraadpleging en 
hoe de regio tegenover de koppeling met uitkeringen staat. Afstemming in dezen 
is heel belangrijk. 
Bij het PORA roept het agendapunt nog veel vragen op. 
Peter van Huissteden is van mening dat er een antwoord moet worden 
gevonden op de vraag hoe sociale huurwoningen beter kunnen worden benut en 
waar de meest actuele informatie kan worden verkregen en wat het meest 
praktisch is. 
 
Afspraak: 
Er wordt gestreefd naar afstemming in de regio om te komen tot een gedragen 
B&W voorstel. 

 Op 8 december wordt COA die aan tafel zit in de Stuurgroep, benaderd. 

 Na 8 december afspraak maken met de wethouders Wonen voor 
terugkoppeling. 

 Gezamenlijk B & W voorstel maken. 
 

Prognose 2016 is gemaakt in het laatste kwartaal van 2015 met een herijking in 

maart 2016. Dit heeft geen invloed op de taakstelling. 

Gido Oudekotte vraagt een ieder waakzaam te zijn op denigrerende pamfletten 

etc. over vluchtelingen en signalen hierover met elkaar te delen en af te 

handelen volgens voorgestelde communicatierichtlijn. 

 

9. Bouwen buiten bestaand gebied 
Het regionaal ambtelijk overleg wonen adviseert het PORA Wonen in te 
stemmen met het (woningbouw)plan van 3 vrijstaande woningen aan de rand 
van Sint Pancras (De Kieft). Het betreft een plan buiten bestaand bebouwd 
gebied (BBG) en de onderbouwing in het verslag op te nemen. 
 
Het PORA Wonen stemt in met het (woningbouw)plan en gaat akkoord met het 
ontheffingsverzoek. 
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Onderbouwing van het advies. 
Door maatschappelijke ontwikkelingen is het bouwplan opnieuw tegen het licht 
gehouden. Uit de studie blijkt dat de nieuwe invulling daadwerkelijk een welkome 
aanvulling op de bestaande situatie is. Met name de afronding van de straat De 
Kieft als geheel is van doorslaggevende betekenis. 
 

10. Evaluatie Regiowoensdag 

Ter plekke worden de resultaten van de vragenronde over de PORA dagen 
langs de colleges, gepresenteerd. Ter plekke wordt ook besproken wat er wel of 
niet moet veranderen aan de PORA woensdagen. 
 
Vragenlijst is verzonden aan 23 portefeuillehouders en is door 16 
portefeuillehouders ingevuld (65%). 
 
Resultaten vragenronde staan opgenomen in de presentatie: 
 
Wat wilt u behouden? 

 Regiowoensdag en werken in 2 blokken (ruimte en sociaal). 
 

Verbeterpunten: 

 Tijdstip aanleveren stukken: met elkaar goed bewaken (aanleveren uiterlijk 
1,5 week van tevoren). 

 Bestuurlijk trekker bepaalt hoe zaken worden behandeld (BOT of aan de 
hand van een stuk). 

 DROPBOX is niet ideaal, maar andere oplossing is niet voor handen. Dus 
blijven hanteren. 

 

Maandelijkse raadsinformatieavond 

Een kleine 30% van de raadsleden heeft de enquête ingevuld. 

Maximaal eens per kwartaal een info avond, 4x per jaar 

Twee halfjaarlijkse bijeenkomsten houden. 

 

Monique Stam kaart de ambtelijke inzet aan. Bij de dingen die wij willen, moet 
worden gekeken naar wat het kost en welke ambtelijke inzet nodig is. Wie gaat 
dat doen? Annemieke Verburg gaat dit oppakken. Het Jaarplan 2016 bevat 15 
projecten. Zij gaat dit bespreken met MT-leden uit de regio. De ambtelijke inzet 
komt dan ook aan de orde. Het voorstel gaat terug naar de colleges + een 
voorstel van monitoring om aan het eind van het jaar inzichtelijk te krijgen wat er 
is gedaan. Er wordt een kleine werkgroep met raadsleden geformeerd. Deze 
gaat aan de slag met de vraag: waar gaan wij op monitoren? 
 
Anjo van de Ven vraagt of wij iets gaan doen met de bestuursopdracht. Omdat 
wethouders dit anders interpreteren, hebben wij het hier over een 
projectvoorstel. De projectvoorstellen uit het Jaarplan kunnen worden gelezen 
als “bestuursopdrachten”.  
 

 

 

Actiepunten 

Datum Actiepunt Wie Gereed 

10-06-2015 Met provincie bespreken voortgang servicepunt DE 

Jan en Odile 
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01-07-2015 Structuurscan tweede fase 
Na de zomer een tweede sessie beleggen om een concrete 
bestuursopdracht te formuleren en wil hiermee een tussenstap. 

Anjo van de 
Ven 

30 sept. 
2015 

 

PORA Blok Sociaal 
Verslag vergadering 2 december 2015 

 
Locatie: Zwembad de Beeck, Molenweidje 2 te Bergen nh 
 
Aanvang:  11.25-14.30 uur 
 
Deelnemers: 
Elly Konijn - Vermaas              Gemeente Alkmaar, Onderwijs, Participatiewet, Jeugd 
Anjo van de Ven Gemeente Alkmaar, Wmo 
 
Jan Mesu Gemeente Bergen, Jeugd, Wmo, Onderwijs, Participatiewet 
 
Esther Hollenberg Gemeente Castricum, Jeugd, Onderwijs 
Hilbrand Klijnstra Gemeente Castricum, Participatiewet 
Ans Pelzer                           Gemeente Castricum, Wmo 
 
Gido Oude Kotte                  Gemeente Heerhugowaard, Participatiewet 
Monique Stam-de Nijs Gemeente Heerhugowaard, Wmo 
Carolien van Diemen Gemeente Heerhugowaard, Jeugd, Onderwijs 
 
Elly Beens-Woudenberg Gemeente Heiloo, Wmo, Jeugd, Onderwijs 
 
Bert Fintelman Gemeente Langedijk, Wmo, Jeugd, Onderwijs, Participatiewet 
 
Antoine Tromp                  Gemeente Uitgeest, Jeugd, Wmo, Onderwijs, Participatiewet 
 
Annemieke Verburg regiosecretaris 
 
Trudy van der Weide notuliste 
 
Afwezig: 

Fred Dellemijn Gemeente Heiloo, Participatiewet 
 
 

Nr. Pfh. Onderwerp Actie 

1. Allen  Evaluatie Regiowoensdag (zie verslag blok ruimte)  

3. Allen  Opening 

 Opening en welkom door Jan Mesu 
 

 Mededelingen 

Veilig Thuis , behandeling in AB GGD 26-11-2015 

Frans Stoker licht dit punt toe. 

Voor het wegwerken van de wachtlijst is voor NHN € 175.000 extra nodig 

in 2015. Voor de regio Alkmaar € 63.000,-. De wachtlijst wordt zo veel 

mogelijk dit jaar weggewerkt. Iedere gemeente moet een besluit nemen tot 

beschikbaar stellen van de extra middelen. Frans maakt daarvoor een 

voorbeeld collegebesluit, met daarin een reële verdeelsleutel. 

Het Pora is gezamenlijk van mening dat Veilig Thuis geen onderdeel moet 

gaan uitmaken van de gemeenschappelijke regeling GGD. Naar de 

mening van het Pora is afgesproken dat de positionering van Veilig Thuis 

na twee jaar zou worden geëvalueerd. 

 

 

 

 

 

 

 

Frans Stoker 
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Afgesproken wordt om namens het Pora een brief te sturen aan de GGD 

om dit standpunt kenbaar te maken. De brief wordt opgesteld door Frans 

Stoker.  

In de brief moeten wel nuances aangebracht worden in de richting van 

kostenreductie en wachtlijst behandeling. 

- Convenant Verwijsindex 

Frans Stoker licht dit agendapunt toe 

Gemeenten zijn verantwoordelijk voor de verwijsindex. Na 7 jaar vraagt 

men om een kleine indexatie. Gevraagd wordt om een verhoging van  

€ 0,01 per inwoner. Frans Stoker levert een collegevoorstel aan. 

Er wordt opgemerkt dat nog steeds veel organisaties geen of moeizaam 

gebruik maken van de Verwijsindex.  

Afgesproken wordt om het gebruik weer aan de orde te stellen in het 

REA/OOGO. 

Verder wordt gekeken naar hoe het gebruik van de Verwijsindex kan 

worden bevorderd aan de hand van goede voorbeelden elders in het land. 

Dit komt een volgende keer terug op de agenda. Antoine Tromp wordt 

bestuurlijk trekker van dit onderwerp. 

Frans Stoker 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Frans Stoker 

 

 

 

 

Antoine Tromp 

4. Wmo Voortgang Inkoop Wmo, inclusief het ideeënboek 

Antoine Tromp, als voorzitter van het Bestuurlijk Inkoop Team Wmo, doet 

verslag van de afgelopen periode samen met Mechteld Beentjes. 

In het Bestuurlijk Overleg en het Plenair Overleg is de tariefskorting van 

10% besproken. 

Anjo van de Ven: is het niet eens met de wijze van presenteren van de 

korting aan de aanbieders. 

Ook andere Pora leden hebben daar vragen over. 

Afgesproken wordt dat Mechteld dit gaat afstemmen met de projectgroep. 

Verder wordt ook gekeken naar hoe de tarief korting in andere regio’s tot 

stand is gekomen. 

Jan Mesu: Het is ook belangrijk dat het Bestuurlijk Inkoop Team zelf ook 

evalueert. 

 

 

5. Onderwijs Aanbesteding leerlingen vervoer 

Aandachtspunten: 

Afgesproken wordt om de Samenwerkingsverbanden VO te betrekken bij 

de aanbesteding. 
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Carolien van Diemen: Heeft het voorstel nog niet in het college kunnen 

bespreken 

Bert Fintelman: Inhoudelijk een wijs besluit. Maar Langedijk hikt aan tegen 

de kosten 

Elly Beens: BUCH wil nog onderzoeken of ze mee doen. In het vorige 

Pora is al aangegeven dat er eerst een plan van aanpak wordt afgewacht 

alvorens een besluit te nemen. 

Elly Konijn: De middelen die de Centrumgemeente beschikbaar heeft 

dekken niet alle kosten voor het uitbesteden van de aanbesteding daarom 

wordt aan alle gemeenten een bijdrage gevraagd. 

Het is wel van belang dat snel een besluit wordt genomen voor het eind 

van het jaar.  

Afgesproken wordt dat er een uitgebreider concept voorstel komt met 

daarin een ambtelijk geaccordeerd plan van aanpak.  

Met deze toezegging is iedereen bereid het voorstel tot uitbesteding aan 

bureau de Have, waarbij de kosten worden verdeeld op basis van 

inwonertal, voor te leggen aan hun college op 15 december 2015.  

Komt in het pora van januari terug op de agenda. 

6. Jeugd/Wmo Jeugdhulp 18-18+ 

Aandachtspunten: 

Anjo van de Ven: heeft van wege de urgentie het initiatief genomen om dit 

stuk op de agenda te zetten. Het is nu nog wel een erg intern stuk en er 

blijkt geen afstemming te zijn geweest. 

Anjo van de Ven en Bert Fintelman maken een afspraak om een 

bestuurlijke richting te geven, met daarbij de oproep aan allen ook zelf te 

kijken naar oplossingen voor de lange en korte termijn. 

Afgesproken wordt dat de nota wordt aangevuld en terug komt in het pora 

van januari. 

 

 

7. Jeugd financiering J&G coaches op MBO en VO 

Op 9 december vindt een gesprek plaats met de Wering. Afgesproken 

wordt dat ingezet wordt op maximaal 10 % overhead. De afspraken zijn 

alleen nog voor 2016. 

De voorgestelde verdeelsleutel is Akkoord 

Er wordt een concreet voorstel aangeleverd door de regionale directie voor 

de positionering en financiering van de projectleiding van de J&G coaches. 

Dit wordt besproken met het Bestuurlijk Inkoop Team Jeugd en Directie 

Team. 
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8. SOZAWE Loonkostensubsidie 

Aandachtspunten: 

Bert Fintelman en Elly Konijn: willen dit onderwerp graag met een 

eenduidig advies vanuit het Platform bespreken. 

Gido Oudekotte: is ook benieuwd naar andere aanbieders dan WNK. Wel 

bij het WNK de kosten aan de orde stellen 

Afgesproken wordt dat dit voorstel wordt ingebracht in het platform met de 

vraag om een eenduidig advies aan het PORA. 

Afgesproken wordt om in een van de volgende vergaderingen een 

presentatie van de subsidiemeter loonkostensubsidie te houden. 

Hilbrand Klijnstra: In BUCH verband is gesproken over Beschut werken. 

nu  8 plaatsen beschikbaar, staat niet in bedrijfsplan WNK. Hij wil dit ook 

graag in PORA verband bespreken. 

Afgesproken wordt om dit integraal te bekijken ook participatiebanen, 

garantiebanen, etc en te agenderen voor een volgend PORA. Waarbij ook 

voorbeelden elders uit het land worden betrokken (Meenemen: 

Apeldoornse model lijkt op Wnk, Tilburg nieuw model). 

Gido Oudekotte biedt zich aan als bestuurlijk trekker en komt met een 

voorstel. 

Ook wordt afgesproken het Werkgeversservicepunt te agenderen voor een 

volgend PORA. Hiervoor nog een bestuurlijk trekker bepalen. 

 

 

 

 




